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Abstract (en)
A profiled body for lining the facades of buildings and the like is to be specified, which profiled body can be laid as weather boarding and whose
parts subject to particularly high mechanical and climatic stress are designed to be appropriately resistant. <??>The lining profile (1) has a wall
thickness constantly increasing from one (3) to the other (2) longitudinal edge. It has greater density at the longitudinal edge having the greater wall
thickness (2) and is provided with an adherent protective coating on its surface. <IMAGE>

Abstract (de)
Es soll ein Profilkörper zum Verkleiden der Fassaden von Gebäuden und dgl. angegeben werden, welcher als Stülpschalung verlegt werden
kann und dessen mechanisch und klimatisch besonders stark beanspruchten Teile entsprechend widerstandsfähig ausgebildet sind. Das
Verkleidungsprofil (1) weist eine von der einen (3) zur anderen (2) Längskante stetig zunehmende Wandstärke auf. Es weist an der Längskante mit
der größeren Wandstärke (2) eine höhere Dichte auf und ist auf seiner Oberfläche mit einer festhaftenden Schutzschicht versehen.
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